

尊貴的會員：

**信用卡修訂通知及
有關個人資料(私隱)條例之客戶通告**

A. 建行(亞洲)銀聯雙幣信用卡將具有感應式付款功能

所有於2019年8月1日(「生效日」)或之後申請/續領/補發之銀聯雙幣信用卡(「銀聯雙幣信用卡」)將具有閃付感應式付款功能。透過有關功能，信用卡會員毋須簽名即可於設有閃付感應式讀卡器的商戶進行拍卡交易。每次交易金額上限設定為HK\$500或HK\$1,000，視乎個別商戶而定。超過此上限之交易與一般信用卡無異，信用卡會員必須在信用卡賬單上簽署作實。

如閣下在生效日或之後繼續使用或持有有關信用卡，上述(A)部分之修訂即對閣下具約束力。如閣下拒絕接受上述之修訂，閣下有權於生效日前援引在現時「建行(亞洲)信用卡會員合約」之條款以書面通知終止有關信用卡。

B. 有關個人資料(私隱)條例之客戶通告

閣下在申請開立戶口，延續戶口及建立或延續本行信貸或要求本行提供銀行服務時，我們會不時收集閣下的個人資料。為讓閣下更了解本行使用從客戶收集得來的個人資料之相關政策，請參閱本行的《有關個人資料(私隱)條例之客戶通告》：(i) 本行使用閣下資料的目的，(ii) 本行有可能轉移個人資料的第三方類別，(iii) 閣下查閱及更改資料的權利，(iv) 本行採用之保安措施，及(v) 本行於直接營銷時使用的個人資料。

如閣下有任何查詢，請致電建行(亞洲)銀聯雙幣信用卡24小時客戶服務熱線317 95568。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司 謹啟

2019年4月

本通知之中英文版本如有歧異，概以英文版本為準。

Dear Valued Cardmember,

**Notice of Amendments in relation to Credit Cards and
Notice to Customers relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance**

A. New Contactless Payment Feature for CCB (Asia) UnionPay Dual Currency Credit Card

The UnionPay QuickPass Contactless payment feature will be embedded in all new / renewal / replacement UnionPay Dual-Currency Credit Card (“UnionPay Card”) issued on or after August 1, 2019 (“Effective Date”). With this feature, Cardmembers can simply tap the UnionPay Card at any merchant installed with a UnionPay QuickPass Contactless reader to make a transaction with no signature. The spending limit on each purchase is set at HK\$500 or HK\$1,000 at the discretion of individual merchants. Transaction over such limit will have to go through the normal procedures and Cardmembers’ signature on the sales slip will be required.

Please note that the afore-mentioned amendment under section A shall be binding on you if you continue to use or retain your credit card(s) on or after the Effective Date. If you decline to accept the amendments, you have the right to terminate your credit card(s) by giving us a written notice in accordance to the relevant provisions under the CCB (Asia) Credit Card Cardmember Agreement before the Effective Date.

B. Notice to Customers relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance

From time to time, we may collect data from you in connection with the opening/ continuation of accounts, the establishment/ continuation of banking facilities or the provision of banking services. Please refer to our “Notice to Customers relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance” for the following information in relation to our handling of your data: (i) the purposes for which your data will be used, (ii) the classes of third parties to whom your data may be transferred, (iii) your data access and correction rights, (iv) security measures adopted by us and (v) our use of data in direct marketing.

If you have any enquiries, please contact CCB (Asia) UnionPay Dual Currency Credit Card 24-Hour Customer Service Hotline at 317 95568.

Yours faithfully,

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited

April 2019

The English version of this notice shall prevail whenever there is a discrepancy between the English version and the Chinese version.